
obecni 15

wszyscy 15

procent 100,00 %

Kworum zostało osiągnięte
 

PROTOKÓŁ

Posiedzenie XX sesji Rady Miasta Wojkowice z dnia 22
czerwca 2020 r.

LISTA RADNYCH OBECNYCH NA SESJI

lp nazwisko imie status podpis

1 CHMIELEWSKA Mariola obecna  

2 KĘDZIERSKI Jacek obecny  

3 KLIMEK Maciej obecny  

4 KOSMALSKA Klaudia obecna  

5 KRYSTECKI Piotr obecny  

6 KUPCZAK Ilona obecna  

7 MANIA Mateusz obecny  

8 MUSIAŁ Lidia obecna  

9 NIEDBAŁA Grażyna obecna  

10 OSTRĘGA Dariusz obecny  

11 PAWEŁCZYK Przemysław obecny  

12 ROGALSKA Barbara obecna  

13 SITKO Andrzej obecny  

14 SYJUT Stanisław obecny  

15 ZAWADA Zdzisława obecna  

PORZĄDEK OBRAD
1. Otwarcie XX sesji i stwierdzenie prawomocności obrad.
Otwarcia obrad XX sesji dokonał Przewodniczący Rady Miasta P. Mateusz Mania,
witając wszystkich obecnych. Poinformował o ustawie dot. ochrony danych
osobowych i nagrywaniu obrad sesji, jak również o systemie do elektronicznego
głosowania. Na podstawie listy obecności stwierdził prawomocność do
podejmowania uchwał. Obecnych Radnych było – 15.

2. Przyjęcie porządku obrad.
głosowanie Przyjęcie porządku obrad.

wynik Głosowanie zakończone wynikiem: przyjęto

data 22 czerwca 2020 r.



typ głosowanie jawne nieimienne większość zwykła

Podsumowanie

status ilość procent status ilość procent

ZA 15 100 % uprawnionych 15 -

PRZECIW 0 0 % oddanych głosów 15 100 %

WSTRZYMAŁO SIĘ 0 0 % nieoddanych głosów 0 0 %

3. Przyjęcie protokołu z XIX sesji Rady Miasta.
Protokół z XIX sesji przyjęto bez uwag.

głosowanie Przyjęcie protokołu z XIX sesji Rady Miasta.

wynik Głosowanie zakończone wynikiem: przyjęto

data 22 czerwca 2020 r.

typ głosowanie jawne nieimienne większość zwykła

Podsumowanie

status ilość procent status ilość procent

ZA 15 100 % uprawnionych 15 -

PRZECIW 0 0 % oddanych głosów 15 100 %

WSTRZYMAŁO SIĘ 0 0 % nieoddanych głosów 0 0 %

4. Informacja Burmistrza Miasta o istotnych sprawach dla gminy. Zapytania
radnych do przedstawionej informacji.
W ramach uzupełnienia sprawozdania Burmistrz poinformował o pozyskaniu
dofinansowania z Funduszu Dróg Samorządowych na kwotę 2 mln 400 tys. na
budowę drogi ul. Brzeziny i przeprowadzony został w tym zakresie stosowny
przetarg w wyniku, którego złożono kilka ofert (szacowano całkowity koszt na 4 mln
800tys.), które oscylowały w okół 1 mln 900tys. Trwa wyłonienie najkorzystniejszej
oferty weryfikacja formalna. Burmistrz dodał, że Powiatowy Zarząd Dróg
przeprowadził przetarg na opracowanie dokumentacji na II etap przebudowy ulicy
Jana III Sobieskiego na wysokości od skrzyżowania ulicy Długosza do ulicy Plaka (od
ulicy PCK do Plaka budowa wyłącznie ścieżki rowerowej, bo droga i chodnik zrobione
są w ramach I etapu budowy kanalizacji sanitarno-deszczowej). W chwili obecnej
zostały wysłane wezwania do wyjaśnienia w zakresie najniższej ceny z uwagi na to,
że jest ona rażąco niska -jedna 105 tys. i druga powyżej 110 tys. (zakładano 400
tys.). W chwili obecnej mamy ogłoszony przetarg na budowę kanalizacji deszczowo -
sanitarnej etap II (otwarcie ofert w piątek), jak również w tym tygodniu będzie
otwarcie przetargu na termomodernizację Urzędu Miasta. Burmistrz poinformował,
że budowa Centrum Przesiadkowego prace idą zgodnie z planem, firma działa w
sposób szybki i sprawny. Pojawiła się informacja, że do końca czerwca ma stanąć
konstrukcja i obok tego rondo. Na Sucharskiego wkrótce wykonawca przystąpi do
prac, została wyłoniona firma. Można powiedzieć, że wszystkie założenia
inwestycyjne są realizowane i idą do przodu. W między czasie dostaliśmy maseczki,
które przekazał Zakład Karny w Wojkowicach. Prace w Zakładzie Opieki Zdrowotnej
też idą zgodnie z planem. Radny Krystecki zapytał o punkt 5c (dostawę elementów
małej architektury - ławek betonowych i wkładów do koszy betonowych) czy to
dotyczy tylko parku czy w większym zakresie Miasta, bo mieszkańcy z ulicy
Maszyńsko zgłaszali potrzebę postawienia kosza. Naczelnik Nowak poinformowała,
że to chodzi o wkłady do koszy a nie koszy, do tych istniejących betonowych koszy,
ponieważ się zniszczyły, natomiast ławki przeznaczone są na obiekty na ulicę
Kusocińskiego. Radny Krystecki dodał, żeby wziąć pod uwagę w przyszłości, aby
domówić koszy na ulicę Maszyńsku. Naczelnik Nowak powiedziała, że będzie to
wzięte pod uwagę. Burmistrz poinformował, że w zakresie procedury zamówienia
publicznego przetarg nieograniczony na odbiór i zagospodarowanie odpadów, żeby
taka informacja dotarła do mieszkańców za pomocą możliwości transmisji sesji
online, postępowanie to zostało unieważnione, z uwagi na to, że  oferta (kwota)
przekraczała te planowane szacowane możliwości. My będziemy się starać zrobić,



tak żeby mieszańcy nie płacili aż tak dużo. Przetarg zostanie ponowiony i pewne
parametry ulegną zapewne zmianie. Mamy nadzieje, że pojawi się więcej ofert.
Burmistrz dodał, że jest w kontakcie z jednym z Burmistrzów (Bierutowa)
dolnośląskie i wymieniliśmy uwagi na temat odbioru odpadów. Tam jedynym
oferentem była firma Alba, która zaproponowała dosyć drastyczne warunki i Pan
Burmistrz zdecydował, że te śmieci będzie odbierać spółka gminna, którą utworzył i
generalnie zdecydowanie lepiej i łatwiej jest te rzeczy prowadzić, chociażby z tego
powodu że śmieci są ważone, weryfikowane i kody odpadów są sprawdzane i nie ma
tutaj żadnych możliwości jakiegoś elastycznego działania. Burmistrz dodał, że być
może nad tym się pochylimy, jeżeli kwoty z ofert będą znowu takie znaczne,
wówczas nasza spółka miejska Recykling mogłaby przystąpić do takiego działania
poprzez lizing samochodów-śmieciarek i odbiór tych odpadów. Jak wiemy
regionalizacja jest zniesiona, więc w tej sytuacji moglibyśmy negocjować stawki za
odbiór i zagospodarowanie już konkretnie z poszczególnymi instalacjami, bo te ceny
są po prostu różne. Czekamy na rozstrzygnięcie i do końca sierpnia nic w tym
zakresie się nie zmienia. Mamy nadzieję, że tych firm będzie więcej niż jedna, bo to
aż dziw , że niestety na rynku konkurencja w zakresie śmieci w zasadzie nie istnieje,
więc zobaczymy czy my jako miasto nie podejmiemy decyzji, żeby po prostu takie
działanie podjąć w zakresie odbioru, no bo zagospodarowanie jak wiemy jest nie
realne utworzenie wysypiska śmieci jest nie możliwe i nie ma wpisu do wpgo te
działania można było podejmować w latach 2012-13 i w chwili obecnej jest to nie
możliwe, już pomija aspekty społeczne i inne. Też nie chcemy mieć znowu
wysypiska. Była kiedyś taka umowa pomiędzy gminami (Psary, Bobrowniki,
Ożarowice), że jak się skończy kwatera w Wojkowicach to inna gmina przeznaczy
teren na wysypisko. Burmistrz powiedział, że w tym zakresie będzie monitował, żeby
któryś z sąsiadów takie działanie podjął, bo nie chcemy, żeby Wojkowice były
kojarzone tylko się z wysypiskiem. Co do odbioru jest to temat do omówienia i do
przeanalizowania. Musimy poczekać na rozstrzygnięcie przetargu.       

5. Raport o stanie Gminy Wojkowice za 2019 rok.
5.1. Przedstawienie Raportu o stanie Gminy Wojkowice za 2019 rok przez
Burmistrza Miasta Wojkowice.
Burmistrz omówił szczegółowo raport o stanie Gminy Wojkowice za 2019r. 

5.2. Debata nad Raportem o stanie Gminy Wojkowice za 2019 rok.
Radny Klimek zapytał o Lokalny Program Rewitalizacji czy jest planowane
utworzenie komitetu rewitalizacji, który jest niezbędny do aktualizacji programu,
ponieważ pewne sytuacje się zmieniły i pewne projekty są nowe, można by go
uaktualnić abo pozyskać środki. Burmistrz poinformował, że już do tego działania na
początku roku się usposobiliśmy. Na pewno komitet rewitalizacji powstać musi. Ten
Lokalny Program był już jakiś czas temu przygotowywany i na pewno musi zostać z
aktualizowany i dostosowany do tego co nas czeka, bo wiemy doskonale, że środki
będą dedykowane na określone działania i tak samo będziemy musieli przygotować
taki lokalny program dotyczący retencji, bo w przyszłości będą też dosyć duże środki
w tym zakresie. Programów jest dużo i musimy je przygotować, bo jak ich nie
przygotujemy i nie zlecimy to jesteśmy pozbawieni możliwości aplikowania o
fundusze na określone cele, bo jest wymóg, że musi być dany program, więc należy
te środki przeznaczyć na taki cel. Radna Musiał zapytała o wydane 22 karty rodziny,
jakie firmy na terenie miasta przystąpiły do realizacji tego programu. Naczelnik
Cieślińska-Potrawa poinformowała, że tym programem zajmuje się Miejski Ośrodek
Pomocy Społecznej. Burmistrz poinformował, że niestety nie ma zbyt wiele tych firm,
w treści piśma z MOPS nie ma informacji jakie to firmy. Zostanie to przekazane do
p.Małyszy kierownika MOPSu, która udzieli szczegółowych informacji. Radny Syjut
poinformował, że jest jednym z tych, co skorzystał z możliwości nabycia takiej karty
(ma zniżkę na paliwo i na bilety w PKP).                     

5.3. Podjęcie uchwały w sprawie udzielenia Burmistrzowi Miasta Wojkowice
wotum zaufania. Projekt uchwały nr 187/2020

głosowanie Podjęcie uchwały w sprawie udzielenia Burmistrzowi Miasta Wojkowice wotum
zaufania. Projekt uchwały nr 187/2020

wynik Głosowanie zakończone wynikiem: przyjęto

data 22 czerwca 2020 r.

typ głosowanie jawne imienne większość zwykła



Podsumowanie

status ilość procent status ilość procent

ZA 15 100 % uprawnionych 15 -

PRZECIW 0 0 % oddanych głosów 15 100 %

WSTRZYMAŁO SIĘ 0 0 % nieoddanych głosów 0 0 %

Wyniki imienne

lp nazwisko imię głos

1 CHMIELEWSKA Mariola ZA

2 KĘDZIERSKI Jacek ZA

3 KLIMEK Maciej ZA

4 KOSMALSKA Klaudia ZA

5 KRYSTECKI Piotr ZA

6 KUPCZAK Ilona ZA

7 MANIA Mateusz ZA

8 MUSIAŁ Lidia ZA

9 NIEDBAŁA Grażyna ZA

10 OSTRĘGA Dariusz ZA

11 PAWEŁCZYK Przemysław ZA

12 ROGALSKA Barbara ZA

13 SITKO Andrzej ZA

14 SYJUT Stanisław ZA

15 ZAWADA Zdzisława ZA

6. Udzielenie Burmistrzowi Miasta absolutorium za 2019 rok:
6.1. Omówienie sprawozdania z wykonania budżetu Miasta Wojkowice wraz
z informacją o stanie mienia komunalnego oraz sprawozdania finansowego.
Skarbnik szczegółowo omówił  sprawozdanie z wykonania budżetu za rok 2019r. oraz
odczytał uchwałę RIO, mówiącą o pozytywnej opinii dot. Sprawozdania z wykonania
budżetu Miasta Wojkowice za rok 2019r. 

6.2. Przedstawienie stanowiska Komisji Rewizyjnej Rady Miasta Wojkowice
wraz z wnioskiem o udzielenie absolutorium Burmistrzowi Miasta i opinią
Regionalnej Izby Obrachunkowej w Katowicach przez Przewodniczącą
Komisji Rewizyjnej
Przewodnicząca Komisji Rewizyjnej – radna Zawada odczytała stanowisko Komisji
Rewizyjnej z dnia 28 maja 2020r., która to wydała pozytywną opinię o wykonaniu
budżetu za 2019r. i wnioskuje do Rady Miasta o udzielenie absolutorium
Burmistrzowi Miasta p. Tomaszowi Szczerbie za 2019 rok. W dyskusji żaden z
radnych nie zabrał głosu.

6.3. Dyskusja.
7. Podjęcie uchwał w sprawie:
7.1. Projekt uchwały nr 188/2020 w sprawie zatwierdzenia sprawozdania
finansowego wraz ze sprawozdaniem z wykonania budżetu Miasta



Wojkowice za rok 2019
głosowanie Projekt uchwały nr 188/2020 w sprawie zatwierdzenia sprawozdania finansowego

wraz ze sprawozdaniem z wykonania budżetu Miasta Wojkowice za rok 2019

wynik Głosowanie zakończone wynikiem: przyjęto

data 22 czerwca 2020 r.

typ głosowanie jawne imienne większość zwykła

Podsumowanie

status ilość procent status ilość procent

ZA 15 100 % uprawnionych 15 -

PRZECIW 0 0 % oddanych głosów 15 100 %

WSTRZYMAŁO SIĘ 0 0 % nieoddanych głosów 0 0 %

Wyniki imienne

lp nazwisko imię głos

1 CHMIELEWSKA Mariola ZA

2 KĘDZIERSKI Jacek ZA

3 KLIMEK Maciej ZA

4 KOSMALSKA Klaudia ZA

5 KRYSTECKI Piotr ZA

6 KUPCZAK Ilona ZA

7 MANIA Mateusz ZA

8 MUSIAŁ Lidia ZA

9 NIEDBAŁA Grażyna ZA

10 OSTRĘGA Dariusz ZA

11 PAWEŁCZYK Przemysław ZA

12 ROGALSKA Barbara ZA

13 SITKO Andrzej ZA

14 SYJUT Stanisław ZA

15 ZAWADA Zdzisława ZA

7.2. Projekt uchwały nr 189/2020 w sprawie udzielenia Burmistrzowi Miasta
absolutorium z tytułu wykonania budżetu za rok 2019

głosowanie Projekt uchwały nr 189/2020 w sprawie udzielenia Burmistrzowi Miasta
absolutorium z tytułu wykonania budżetu za rok 2019

wynik Głosowanie zakończone wynikiem: przyjęto

data 22 czerwca 2020 r.

typ głosowanie jawne imienne większość zwykła

Podsumowanie

status ilość procent status ilość procent

ZA 15 100 % uprawnionych 15 -

PRZECIW 0 0 % oddanych głosów 15 100 %



WSTRZYMAŁO SIĘ 0 0 % nieoddanych głosów 0 0 %

Wyniki imienne

lp nazwisko imię głos

1 CHMIELEWSKA Mariola ZA

2 KĘDZIERSKI Jacek ZA

3 KLIMEK Maciej ZA

4 KOSMALSKA Klaudia ZA

5 KRYSTECKI Piotr ZA

6 KUPCZAK Ilona ZA

7 MANIA Mateusz ZA

8 MUSIAŁ Lidia ZA

9 NIEDBAŁA Grażyna ZA

10 OSTRĘGA Dariusz ZA

11 PAWEŁCZYK Przemysław ZA

12 ROGALSKA Barbara ZA

13 SITKO Andrzej ZA

14 SYJUT Stanisław ZA

15 ZAWADA Zdzisława ZA

7.3. Projekt uchwały nr 190/2020 w sprawie: zmian w budżecie Miasta
Wojkowice na rok 2020

głosowanie Projekt uchwały nr 190/2020 w sprawie: zmian w budżecie Miasta Wojkowice na
rok 2020

wynik Głosowanie zakończone wynikiem: przyjęto

data 22 czerwca 2020 r.

typ głosowanie jawne imienne większość zwykła

Podsumowanie

status ilość procent status ilość procent

ZA 15 100 % uprawnionych 15 -

PRZECIW 0 0 % oddanych głosów 15 100 %

WSTRZYMAŁO SIĘ 0 0 % nieoddanych głosów 0 0 %

Wyniki imienne

lp nazwisko imię głos

1 CHMIELEWSKA Mariola ZA

2 KĘDZIERSKI Jacek ZA

3 KLIMEK Maciej ZA

4 KOSMALSKA Klaudia ZA

5 KRYSTECKI Piotr ZA

6 KUPCZAK Ilona ZA



7 MANIA Mateusz ZA

8 MUSIAŁ Lidia ZA

9 NIEDBAŁA Grażyna ZA

10 OSTRĘGA Dariusz ZA

11 PAWEŁCZYK Przemysław ZA

12 ROGALSKA Barbara ZA

13 SITKO Andrzej ZA

14 SYJUT Stanisław ZA

15 ZAWADA Zdzisława ZA

7.4. Projekt uchwały nr 191/2020 w sprawie: określenia wzoru deklaracji o
wysokości opłaty za gospodarowanie odpadami komunalnymi oraz
warunków i trybu jej składania za pomocą środków komunikacji
elektronicznej

głosowanie Projekt uchwały nr 191/2020 w sprawie: określenia wzoru deklaracji o wysokości
opłaty za gospodarowanie odpadami komunalnymi oraz warunków i trybu jej
składania za pomocą środków komunikacji elektronicznej

wynik Głosowanie zakończone wynikiem: przyjęto

data 22 czerwca 2020 r.

typ głosowanie jawne imienne większość zwykła

Podsumowanie

status ilość procent status ilość procent

ZA 14 93.33 % uprawnionych 15 -

PRZECIW 0 0 % oddanych głosów 15 100 %

WSTRZYMAŁO SIĘ 1 6.67 % nieoddanych głosów 0 0 %

Wyniki imienne

lp nazwisko imię głos

1 CHMIELEWSKA Mariola ZA

2 KĘDZIERSKI Jacek ZA

3 KLIMEK Maciej ZA

4 KOSMALSKA Klaudia ZA

5 KRYSTECKI Piotr WSTRZYMAŁ SIĘ

6 KUPCZAK Ilona ZA

7 MANIA Mateusz ZA

8 MUSIAŁ Lidia ZA

9 NIEDBAŁA Grażyna ZA

10 OSTRĘGA Dariusz ZA

11 PAWEŁCZYK Przemysław ZA

12 ROGALSKA Barbara ZA

13 SITKO Andrzej ZA



14 SYJUT Stanisław ZA

15 ZAWADA Zdzisława ZA

7.5. Projekt uchwały nr 192/2020 w sprawie:zwolnienia w części z opłaty za
gospodarowanie odpadami komunalnymi

głosowanie Projekt uchwały nr 192/2020 w sprawie:zwolnienia w części z opłaty za
gospodarowanie odpadami komunalnymi

wynik Głosowanie zakończone wynikiem: przyjęto

data 22 czerwca 2020 r.

typ głosowanie jawne imienne większość zwykła

Podsumowanie

status ilość procent status ilość procent

ZA 15 100 % uprawnionych 15 -

PRZECIW 0 0 % oddanych głosów 15 100 %

WSTRZYMAŁO SIĘ 0 0 % nieoddanych głosów 0 0 %

Wyniki imienne

lp nazwisko imię głos

1 CHMIELEWSKA Mariola ZA

2 KĘDZIERSKI Jacek ZA

3 KLIMEK Maciej ZA

4 KOSMALSKA Klaudia ZA

5 KRYSTECKI Piotr ZA

6 KUPCZAK Ilona ZA

7 MANIA Mateusz ZA

8 MUSIAŁ Lidia ZA

9 NIEDBAŁA Grażyna ZA

10 OSTRĘGA Dariusz ZA

11 PAWEŁCZYK Przemysław ZA

12 ROGALSKA Barbara ZA

13 SITKO Andrzej ZA

14 SYJUT Stanisław ZA

15 ZAWADA Zdzisława ZA

7.6. Projekt uchwały nr 193/2020 w sprawie: przekazania środków
finansowych Policji w roku 2020

głosowanie Projekt uchwały nr 193/2020 w sprawie: przekazania środków finansowych Policji
w roku 2020

wynik Głosowanie zakończone wynikiem: odrzucono

data 22 czerwca 2020 r.

typ głosowanie jawne imienne większość zwykła

Podsumowanie



status ilość procent status ilość procent

ZA 2 13.33 % uprawnionych 15 -

PRZECIW 9 60 % oddanych głosów 15 100 %

WSTRZYMAŁO SIĘ 4 26.67 % nieoddanych głosów 0 0 %

Wyniki imienne

lp nazwisko imię głos

1 CHMIELEWSKA Mariola WSTRZYMAŁA SIĘ

2 KĘDZIERSKI Jacek PRZECIW

3 KLIMEK Maciej ZA

4 KOSMALSKA Klaudia PRZECIW

5 KRYSTECKI Piotr PRZECIW

6 KUPCZAK Ilona PRZECIW

7 MANIA Mateusz ZA

8 MUSIAŁ Lidia WSTRZYMAŁA SIĘ

9 NIEDBAŁA Grażyna PRZECIW

10 OSTRĘGA Dariusz PRZECIW

11 PAWEŁCZYK Przemysław PRZECIW

12 ROGALSKA Barbara PRZECIW

13 SITKO Andrzej WSTRZYMAŁ SIĘ

14 SYJUT Stanisław WSTRZYMAŁ SIĘ

15 ZAWADA Zdzisława PRZECIW

7.7. Projekt uchwały nr 194/2020 w sprawie: określenia warunków oraz
trybu finansowania rozwoju sportu przez Gminę Wojkowice

głosowanie Projekt uchwały nr 194/2020 w sprawie: określenia warunków oraz trybu
finansowania rozwoju sportu przez Gminę Wojkowice

wynik Głosowanie zakończone wynikiem: przyjęto

data 22 czerwca 2020 r.

typ głosowanie jawne imienne większość zwykła

Podsumowanie

status ilość procent status ilość procent

ZA 11 73.33 % uprawnionych 15 -

PRZECIW 2 13.33 % oddanych głosów 15 100 %

WSTRZYMAŁO SIĘ 2 13.33 % nieoddanych głosów 0 0 %

Wyniki imienne

lp nazwisko imię głos

1 CHMIELEWSKA Mariola ZA

2 KĘDZIERSKI Jacek ZA

3 KLIMEK Maciej PRZECIW



4 KOSMALSKA Klaudia ZA

5 KRYSTECKI Piotr ZA

6 KUPCZAK Ilona WSTRZYMAŁA SIĘ

7 MANIA Mateusz ZA

8 MUSIAŁ Lidia ZA

9 NIEDBAŁA Grażyna ZA

10 OSTRĘGA Dariusz ZA

11 PAWEŁCZYK Przemysław WSTRZYMAŁ SIĘ

12 ROGALSKA Barbara PRZECIW

13 SITKO Andrzej ZA

14 SYJUT Stanisław ZA

15 ZAWADA Zdzisława ZA

7.8. Projekt uchwały nr 195/2020 w sprawie:wyrażenia zgody na oddanie w
dzierżawę, dotychczasowemu dzierżawcy, na podstawie kolejnej umowy
zawieranej na czas oznaczony do 3 lat, której przedmiotem jest ta sama
nieruchomość

głosowanie Projekt uchwały nr 195/2020 w sprawie:wyrażenia zgody na oddanie w
dzierżawę, dotychczasowemu dzierżawcy, na podstawie kolejnej umowy
zawieranej na czas oznaczony do 3 lat, której przedmiotem jest ta sama
nieruchomość

wynik Głosowanie zakończone wynikiem: przyjęto

data 22 czerwca 2020 r.

typ głosowanie jawne imienne większość zwykła

Podsumowanie

status ilość procent status ilość procent

ZA 15 100 % uprawnionych 15 -

PRZECIW 0 0 % oddanych głosów 15 100 %

WSTRZYMAŁO SIĘ 0 0 % nieoddanych głosów 0 0 %

Wyniki imienne

lp nazwisko imię głos

1 CHMIELEWSKA Mariola ZA

2 KĘDZIERSKI Jacek ZA

3 KLIMEK Maciej ZA

4 KOSMALSKA Klaudia ZA

5 KRYSTECKI Piotr ZA

6 KUPCZAK Ilona ZA

7 MANIA Mateusz ZA

8 MUSIAŁ Lidia ZA

9 NIEDBAŁA Grażyna ZA

10 OSTRĘGA Dariusz ZA



11 PAWEŁCZYK Przemysław ZA

12 ROGALSKA Barbara ZA

13 SITKO Andrzej ZA

14 SYJUT Stanisław ZA

15 ZAWADA Zdzisława ZA

7.9. Projekt uchwały nr 196/2020 w sprawie: przystąpienia do sporządzenia
zmiany miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego miasta
Wojkowice

głosowanie Projekt uchwały nr 196/2020 w sprawie: przystąpienia do sporządzenia zmiany
miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego miasta Wojkowice

wynik Głosowanie zakończone wynikiem: przyjęto

data 22 czerwca 2020 r.

typ głosowanie jawne imienne większość zwykła

Podsumowanie

status ilość procent status ilość procent

ZA 14 93.33 % uprawnionych 15 -

PRZECIW 0 0 % oddanych głosów 15 100 %

WSTRZYMAŁO SIĘ 1 6.67 % nieoddanych głosów 0 0 %

Wyniki imienne

lp nazwisko imię głos

1 CHMIELEWSKA Mariola ZA

2 KĘDZIERSKI Jacek ZA

3 KLIMEK Maciej ZA

4 KOSMALSKA Klaudia ZA

5 KRYSTECKI Piotr WSTRZYMAŁ SIĘ

6 KUPCZAK Ilona ZA

7 MANIA Mateusz ZA

8 MUSIAŁ Lidia ZA

9 NIEDBAŁA Grażyna ZA

10 OSTRĘGA Dariusz ZA

11 PAWEŁCZYK Przemysław ZA

12 ROGALSKA Barbara ZA

13 SITKO Andrzej ZA

14 SYJUT Stanisław ZA

15 ZAWADA Zdzisława ZA

7.10. Projekt uchwały nr 197/2020 w sprawie: zmiany uchwały NR
XVIII.168.2020 Rady Miasta Wojkowice z dnia 17 lutego 2020r. w sprawie
uchwalenia Regulaminu utrzymania czystości i porządku na terenie gminy
Wojkowice



głosowanie Projekt uchwały nr 197/2020 w sprawie: zmiany uchwały NR XVIII.168.2020 Rady
Miasta Wojkowice z dnia 17 lutego 2020r. w sprawie uchwalenia Regulaminu
utrzymania czystości i porządku na terenie gminy Wojkowice

wynik Głosowanie zakończone wynikiem: przyjęto

data 22 czerwca 2020 r.

typ głosowanie jawne imienne większość zwykła

Podsumowanie

status ilość procent status ilość procent

ZA 15 100 % uprawnionych 15 -

PRZECIW 0 0 % oddanych głosów 15 100 %

WSTRZYMAŁO SIĘ 0 0 % nieoddanych głosów 0 0 %

Wyniki imienne

lp nazwisko imię głos

1 CHMIELEWSKA Mariola ZA

2 KĘDZIERSKI Jacek ZA

3 KLIMEK Maciej ZA

4 KOSMALSKA Klaudia ZA

5 KRYSTECKI Piotr ZA

6 KUPCZAK Ilona ZA

7 MANIA Mateusz ZA

8 MUSIAŁ Lidia ZA

9 NIEDBAŁA Grażyna ZA

10 OSTRĘGA Dariusz ZA

11 PAWEŁCZYK Przemysław ZA

12 ROGALSKA Barbara ZA

13 SITKO Andrzej ZA

14 SYJUT Stanisław ZA

15 ZAWADA Zdzisława ZA

7.11. Projekt uchwały nr 198/2020 w sprawie: zmiany uchwały NR
XVIII.169.2020 Rady Miasta Wojkowice z dnia 17 lutego 2020 r. w sprawie
określenia szczegółowego sposobu i zakresu świadczonych usług w
zakresie odbierania odpadów komunalnych od właścicieli nieruchomości z
terenu Gminy Wojkowice i zagospodarowania tych odpadów, w zamian za
uiszczoną przez właścicieli nieruchomości opłatę za gospodarowanie
odpadami komunalnymi

głosowanie Projekt uchwały nr 198/2020 w sprawie: zmiany uchwały NR XVIII.169.2020 Rady
Miasta Wojkowice z dnia 17 lutego 2020 r. w sprawie określenia szczegółowego
sposobu i zakresu świadczonych usług w zakresie odbierania odpadów
komunalnych od właścicieli nieruchomości z terenu Gminy Wojkowice i
zagospodarowania tych odpadów, w zamian za uiszczoną przez właścicieli
nieruchomości opłatę za gospodarowanie odpadami komunalnymi

wynik Głosowanie zakończone wynikiem: przyjęto

data 22 czerwca 2020 r.

typ głosowanie jawne imienne większość zwykła



Podsumowanie

status ilość procent status ilość procent

ZA 15 100 % uprawnionych 15 -

PRZECIW 0 0 % oddanych głosów 15 100 %

WSTRZYMAŁO SIĘ 0 0 % nieoddanych głosów 0 0 %

Wyniki imienne

lp nazwisko imię głos

1 CHMIELEWSKA Mariola ZA

2 KĘDZIERSKI Jacek ZA

3 KLIMEK Maciej ZA

4 KOSMALSKA Klaudia ZA

5 KRYSTECKI Piotr ZA

6 KUPCZAK Ilona ZA

7 MANIA Mateusz ZA

8 MUSIAŁ Lidia ZA

9 NIEDBAŁA Grażyna ZA

10 OSTRĘGA Dariusz ZA

11 PAWEŁCZYK Przemysław ZA

12 ROGALSKA Barbara ZA

13 SITKO Andrzej ZA

14 SYJUT Stanisław ZA

15 ZAWADA Zdzisława ZA

7.12. Projekt uchwały nr 199/2020 w sprawie: wyrażenia zgody na oddanie
w najem dotychczasowemu najemcy lokalu użytkowego o powierzchni
13,80 m2, położonego przy ulicy Kusocińskiego 1 w Wojkowicach

głosowanie Projekt uchwały nr 199/2020 w sprawie: wyrażenia zgody na oddanie w najem
dotychczasowemu najemcy lokalu użytkowego o powierzchni 13,80 m2,
położonego przy ulicy Kusocińskiego 1 w Wojkowicach

wynik Głosowanie zakończone wynikiem: przyjęto

data 22 czerwca 2020 r.

typ głosowanie jawne imienne większość zwykła

Podsumowanie

status ilość procent status ilość procent

ZA 15 100 % uprawnionych 15 -

PRZECIW 0 0 % oddanych głosów 15 100 %

WSTRZYMAŁO SIĘ 0 0 % nieoddanych głosów 0 0 %

Wyniki imienne

lp nazwisko imię głos

1 CHMIELEWSKA Mariola ZA



2 KĘDZIERSKI Jacek ZA

3 KLIMEK Maciej ZA

4 KOSMALSKA Klaudia ZA

5 KRYSTECKI Piotr ZA

6 KUPCZAK Ilona ZA

7 MANIA Mateusz ZA

8 MUSIAŁ Lidia ZA

9 NIEDBAŁA Grażyna ZA

10 OSTRĘGA Dariusz ZA

11 PAWEŁCZYK Przemysław ZA

12 ROGALSKA Barbara ZA

13 SITKO Andrzej ZA

14 SYJUT Stanisław ZA

15 ZAWADA Zdzisława ZA

7.13. Projekt uchwały nr 200 /2020 w sprawie: wyrażenia zgody na oddanie
w najem dotychczasowemu najemcy lokalu użytkowego o powierzchni
13,95 m2, położonego przy ulicy Kusocińskiego 1 w Wojkowicach

głosowanie Projekt uchwały nr 200 /2020 w sprawie: wyrażenia zgody na oddanie w najem
dotychczasowemu najemcy lokalu użytkowego o powierzchni 13,95 m2,
położonego przy ulicy Kusocińskiego 1 w Wojkowicach

wynik Głosowanie zakończone wynikiem: przyjęto

data 22 czerwca 2020 r.

typ głosowanie jawne imienne większość zwykła

Podsumowanie

status ilość procent status ilość procent

ZA 15 100 % uprawnionych 15 -

PRZECIW 0 0 % oddanych głosów 15 100 %

WSTRZYMAŁO SIĘ 0 0 % nieoddanych głosów 0 0 %

Wyniki imienne

lp nazwisko imię głos

1 CHMIELEWSKA Mariola ZA

2 KĘDZIERSKI Jacek ZA

3 KLIMEK Maciej ZA

4 KOSMALSKA Klaudia ZA

5 KRYSTECKI Piotr ZA

6 KUPCZAK Ilona ZA

7 MANIA Mateusz ZA

8 MUSIAŁ Lidia ZA

9 NIEDBAŁA Grażyna ZA

10 OSTRĘGA Dariusz ZA



11 PAWEŁCZYK Przemysław ZA

12 ROGALSKA Barbara ZA

13 SITKO Andrzej ZA

14 SYJUT Stanisław ZA

15 ZAWADA Zdzisława ZA

7.14. Projekt uchwały nr 201 /2020 w sprawie: wyrażenia zgody na oddanie
w najem dotychczasowemu najemcy lokalu użytkowego o powierzchni
51,76 m2, położonego przy ulicy Kusocińskiego 1 w Wojkowicach

głosowanie Projekt uchwały nr 201 /2020 w sprawie: wyrażenia zgody na oddanie w najem
dotychczasowemu najemcy lokalu użytkowego o powierzchni 51,76 m2,
położonego przy ulicy Kusocińskiego 1 w Wojkowicach

wynik Głosowanie zakończone wynikiem: przyjęto

data 22 czerwca 2020 r.

typ głosowanie jawne imienne większość zwykła

Podsumowanie

status ilość procent status ilość procent

ZA 15 100 % uprawnionych 15 -

PRZECIW 0 0 % oddanych głosów 15 100 %

WSTRZYMAŁO SIĘ 0 0 % nieoddanych głosów 0 0 %

Wyniki imienne

lp nazwisko imię głos

1 CHMIELEWSKA Mariola ZA

2 KĘDZIERSKI Jacek ZA

3 KLIMEK Maciej ZA

4 KOSMALSKA Klaudia ZA

5 KRYSTECKI Piotr ZA

6 KUPCZAK Ilona ZA

7 MANIA Mateusz ZA

8 MUSIAŁ Lidia ZA

9 NIEDBAŁA Grażyna ZA

10 OSTRĘGA Dariusz ZA

11 PAWEŁCZYK Przemysław ZA

12 ROGALSKA Barbara ZA

13 SITKO Andrzej ZA

14 SYJUT Stanisław ZA

15 ZAWADA Zdzisława ZA

7.15. Projekt uchwały nr 202/2020 w sprawie: uznania petycji za
niezasługującą na uwzględnienie

głosowanie Projekt uchwały nr 202/2020 w sprawie: uznania petycji za niezasługującą na
uwzględnienie



wynik Głosowanie zakończone wynikiem: przyjęto

data 22 czerwca 2020 r.

typ głosowanie jawne imienne większość zwykła

Podsumowanie

status ilość procent status ilość procent

ZA 14 93.33 % uprawnionych 15 -

PRZECIW 0 0 % oddanych głosów 15 100 %

WSTRZYMAŁO SIĘ 1 6.67 % nieoddanych głosów 0 0 %

Wyniki imienne

lp nazwisko imię głos

1 CHMIELEWSKA Mariola ZA

2 KĘDZIERSKI Jacek ZA

3 KLIMEK Maciej ZA

4 KOSMALSKA Klaudia ZA

5 KRYSTECKI Piotr ZA

6 KUPCZAK Ilona ZA

7 MANIA Mateusz ZA

8 MUSIAŁ Lidia ZA

9 NIEDBAŁA Grażyna ZA

10 OSTRĘGA Dariusz ZA

11 PAWEŁCZYK Przemysław ZA

12 ROGALSKA Barbara ZA

13 SITKO Andrzej WSTRZYMAŁ SIĘ

14 SYJUT Stanisław ZA

15 ZAWADA Zdzisława ZA

7.16. Projekt uchwały nr 203/2020 w sprawie: uznania petycji za
zasługującą na uwzględnienie dot.naprawy ubytków w drodze osiedlowej
na ulicy Morcinka 14

głosowanie Projekt uchwały nr 203/2020 w sprawie: uznania petycji za zasługującą na
uwzględnienie dot.naprawy ubytków w drodze osiedlowej na ulicy Morcinka 14

wynik Głosowanie zakończone wynikiem: przyjęto

data 22 czerwca 2020 r.

typ głosowanie jawne imienne większość zwykła

Podsumowanie

status ilość procent status ilość procent

ZA 13 86.67 % uprawnionych 15 -

PRZECIW 0 0 % oddanych głosów 15 100 %

WSTRZYMAŁO SIĘ 2 13.33 % nieoddanych głosów 0 0 %

Wyniki imienne



lp nazwisko imię głos

1 CHMIELEWSKA Mariola ZA

2 KĘDZIERSKI Jacek ZA

3 KLIMEK Maciej ZA

4 KOSMALSKA Klaudia ZA

5 KRYSTECKI Piotr ZA

6 KUPCZAK Ilona ZA

7 MANIA Mateusz ZA

8 MUSIAŁ Lidia ZA

9 NIEDBAŁA Grażyna ZA

10 OSTRĘGA Dariusz WSTRZYMAŁ SIĘ

11 PAWEŁCZYK Przemysław ZA

12 ROGALSKA Barbara ZA

13 SITKO Andrzej ZA

14 SYJUT Stanisław ZA

15 ZAWADA Zdzisława WSTRZYMAŁA SIĘ

8. Interpelacje, zapytania, wnioski i oświadczenia radnych.
Przewodniczący Mania odczytał złożone przez radną Kupczak zapytanie w sprawie
dalszego wypuszczania wody ze zbiornika znajdującego się na terenie byłego
wysypiska odpustów komunalnych, jak również petycję mieszkańców ul. Fabrycznej
w Wojkowicach  o wybudowanie chodnika oraz progów zwalniających przy ulicy
Fabrycznej. Radna Musiał poinformowała, że na ostatnim posiedzeniu Komisji
Edukacji Spraw Społecznych i Bezpieczeństwa, Sportu i Kultury wystosowano pismo
do Burmistrza o wymianę pieca centralnego ogrzewania w Miejskim Ośrodku Kultury,
nie ma odpowiedzi na to pismo. Burmistrz wyjaśnił, że poprosił jednego z inżynierów,
z którym współpracujemy o ekspertyzę i okazało się, że wystarczy w tym obecnym
piecu wymienić czip sterujący, który umożliwi pracę tego pieca, ponieważ będzie to
koszt 1000-1200zł, a koszt wymiany całego pieca to ponad 100 tys. Trzeba zważyć
na to, że jak już przeprowadzimy termomodernizację wszystkich budynków
użyteczności publicznej to zostanie nam tylko Miejski Ośrodek Kultury. Oczywiście
wrócimy po wakacjach do dyskusji na temat Madisona, ale jeśli podejmiemy
wspólnie decyzję, że zostawiamy tak jak to jest to w dalszym działaniem jest
termomodernizacja Miejskiego Ośrodka Kultury przy ul. Jaworznik, to powoduje to, że
na taki piec otrzymamy dofinansowanie z Unii Europejskiej w kwocie 85 %, więc
warto byłoby w tym zakresie ten czip zainstalować i poczekać 2,3 lata, który
umożliwi działanie tego pieca i poczekać do tego czasu, ponieważ jak dojdą środki z
Unii Europejskiej i z Metropolii to 100 tys. może się okazać całym wkładem na
termomodernizację budynku a nie samego pieca. Radny Krystecki poprosił
p.Naczelnik o wystosowanie do Polskich Wód prośby o wykoszenie wałów na
Jaworzniku i rzece Brynicy, zawsze to było robione we wrześniu , ale może udałoby
się w tym roku przed odpustem to zrobić. Poprosił po raz kolejny aby uprzątnąć
śmieci, które są w workach pod wiaduktem w Żychcicach oraz o przycięcie trawy i
drzew na ul. Skłodowskiej, ponieważ chodnikiem nie długo nie będzie można przejść.
Burmistrz powiedział, że nasunęła mu się taka myśl, że zaoferujemy Polskim
Wodom, że my to zrobimy za nich, ale oni nam zapłacą. Możemy zaproponować
Polskim Wodom podpisanie stosownego Porozumienia i niech nam przekażą
odpowiednie środki i nasza Spółka Wojkowickie Wody będzie takie działania
prowadzić. Będziemy podpisywać wkrótce nową umowę, która będzie miała szersze
działania, aby dążyć do tego żeby kosić w parku miejskim te obszary, gdzie znajduje
się siłownia i plac zabaw i tego typu miejsca i alejki i inne miejsca, aby zająć się
różnością chodników dla pieszych i miejscami, gdzie mieszkańcy korzystają, bo efekt
później jest taki, że wykaszana jest jakaś przestrzeń, która jest nie używana, a inna
przestrzeń co jest używana wymaga określonego podejścia i interwencji, więc chodzi
tutaj o rozłożenie tych prac, tym bardziej, że chodzi o park miejski to też dużo się
mówi o retencji o łąkach więc myśli, że pójdziemy w taką stronę, żeby ograniczyć
stosunkowo proste działania i skupić się na tych bardziej wymagających typu



przycinanie drzew czy udrażniania chodników. Oczywiście musimy mieć na uwadze
fakt, że jest dystynkcja i różnica pomiędzy drogami gminnymi a powiatowymi,
ponieważ my będziemy robić na drogach gminnych, a na powiatowych jest problem.
Występujemy też do mieszkańców (ul.Paderewskiego), aby uprzątnęli drzewa, które
wychodzą poza teren posesji prywatnej, ponieważ każdy właściciel ma obowiązek
dbać o stan zadrzewienia i tego typu sprawy. Będziemy te sprawy monitować.
Radna Chmielewska poinformowała, że chodnik przed posesją o której mowa została
uprzątnięta. Poprosiła, żeby zwrócić uwagę Powiatowemu Zarządowi Dróg, że jak
kosili prawą stronę drogi jak się jedzie do Czeladzi to mogli nie zapomnieć o lewej
stronie. Radna wspomniała o zgłaszanej na posiedzeniu Komisji Komunalnej topoli
(suche gałęzie się łamią) na skrzyżowaniu ulic Paderewskiego i Gierymskiego. Radny
Klimek zgłosił pojawienie się dzikiego wysypiska na terenie dawnego szybu Alfred,
żeby powiadomić właściciela (pojawiły się tam sprzęty AGD, opony i zielony płyn na
ziemi) oraz poinformował, że podczas ostatnich dni deszczowych na ulicy Kossaka i
Racławickiej okazało się, że są pozatykane całkowicie studzienki kanalizacji
deszczowej, woda płynęła ludziom na plac i do piwnic.  Radny poprosił, żeby je
uprzątnąć lub oczyścić.  

9. Sprawy bieżące Rady.
Przewodniczący Mania poinformował, że w miesiącu lipcu nie planuje zwoływać sesji
ani komisji i najbliższą sesję przewiduje na koniec sierpnia. 

10. Zakończenie sesji.
Przewodniczący Rady Miasta, radny Mania ogłosił zakończenie obrad XX sesji.


